
Plaça de la Vila, 8
08472 Campins
T. 938475030
ajuntament@campins.cat
www.campins.cat

EXPEDIENT 97/2021

ACTA DE SESSIÓ DEL CONSELL DE POBLE  

Identificació de la sessió 
Núm.: 2/2021
Caràcter: ordinari.
Data: 15 de setembre de 2021
Horari: 19:30 fins a les 21:30
Lloc: Casal Cultural 

Assistents
• M. Immaculada Font Micola, presidenta

Representants del poble
• Joaquim Salrach Vellvehí (Disseminat)  
• Montserrat Boza Gimeno (Centre)  

Representants grups municipals
• Xavier Fernández de Mera i Delgado (CxC)
• Josep Reales Rodríguez (ERC)

Representants entitats i associacions
• Maria Vallejo, Ass. De Taitxí i Cultura Xinesa Baix Montseny
• Jaume Bosacoma Cortada (Comunitat de Regants-pagesia)
• Carme Moré Fusté (Associació Cultural La Mostela) 
• Jordi Bartolomé (Associació de veïns de Can Pons) 
• Adriana Geladó en substitució de Joan Antoja (Associació Salvem Campins), s’incorpora

més tard (20:03)

• Àngels Cabot Camacho, Secretària.
Públic

• Laia Ballester - públic
• Manuel Laureano Fernández - públic
• Marina Fernández de Mera - públic
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• Núria Reales - públic
• Enric Vellvé - públic
• Margarita Alcaraz – públic

Ordre del dia:
1. Aprovació acta del 17 de març de 2021
2. Renovació membres del Consell.
3. Ratificació, si s’escau del càrrec de vicepresidenta del Consell
4. Donar informació dels acords presos en la darrera reunió del Plenari
5. Informacions de la comissió de “Canvi Climàtic”
6. Noves propostes
7. Sistema de comunicació del Consell
8. Altres temes a tractar
9. Precs i preguntes

Desenvolupament de la sessió

1. Aprovació acta del 17 de març de 2021

L’alcaldessa indica que cal modificar de l’acta anterior els errors materials següents:

- Dades de vacunació
On diu: Dades de vacunació: 41 persones vacunades.
Ha de dir: Dades de vacunació: 41 persones vacunades,  11 d’elles amb les 2 dosis.

-  Dades d’atur:
On diu: Gener 2021 – 7 persones registrades a l’atur. Febrer 2020 – 4 persones a l’atur.
Ha de dir: Gener 2021 – 27 persones registrades a l’atur. Febrer 2020 – 24 persones a l’atur.

VOTACIÓ: aprovada per unanimitat.

El senyor Bartolomé demana que a la propera convocatòria quedi més clar els 2 últims punts que
digui noves aportacions o aportacions dels participants. 
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2. Renovació membres del Consell.

L’alcaldessa explica les zones vacants en el darrer Consell: Residencial, Can Joanet i Les Esplanes.

Presenten candidatura per les zones vacants
- Can Joanet: Enric Vellvé
- Les Esplanes: Manel L. Fernández Vallejo
- Residencial Campins: Carme Moré

Es procedeix a la votació: s’aprova per unanimitat.
____________________________________________________________________

3. Ratificació, si s’escau del càrrec de vicepresidenta del Consell

L’alcaldessa explica l’error en l’elecció de la vicepresidenta en el Consell anterior.

Laia  Ballester  apunta  que  el  redactat  dels  estatuts  no  indica  clarament  que  per  ser
vicepresidenta s’hagi de ser representant d’una zona. 

El Consell de poble entén que la vicepresidència pot recaure en una persona que no sigui 
representant de cap zona segons el redactat del reglament:
La vicepresidència correspondrà a qualsevol persona nomenada per majoria absoluta del Consell i
que no sigui regidor o regidora. Col·laborarà amb la presidència en l’elaboració de l’ordre del dia del
plenari.
Els membres del consell estan d’acord. 
Laia Ballester manifesta la seva candidatura. 

VOTACIÓ: S’escull per unanimitat a Laia Ballester.

______________________________________________________________________

4. Donar informació dels acords presos en la darrera reunió del Plenari

La senyora alcaldessa explica els resultats a partir dels acords que es van prendre en el darrer 
Consell. 

1. Modificar l’article dels membres del consell pel que fa a l’empadronament.
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2. Resum dels resultats de l’enquesta sobre la Pista coberta 63,6% opció A i 34,2 de l’opció 2,1% 
blanc

3. Animals mal cuidats. Cal que els ciutadans posin en coneixement de l’alcaldia per escrit per 
aquest fet quan es detectin animals mal cuidats. 
Laia Ballester reclama que cal fer alguna cosa amb el gos de la cantonada que es troba en mal 
estat. 

4. L’alcaldessa explica que s’ha col·locat 6 papereres per excrements de gos i cartells explicatius 
de les sancions.
El  Sr.  Bartolomé indica  que hi  ha  molta  gent  que deixa  anar  els  gats  lliures  i  que generen
molèsties  als  veïns  i  que  maten  fauna:  ocells,  ratolins,  etc.,  creu  que és  problema  que  cal
resoldre.
La senyora Moré diu que cal que el propietari d’un eviti que el gat surti de casa i molesti als veïns.
La senyora Ballester mostra el seu desacord amb el senyor Bartolomé.
L’alcaldessa indica que es revisarà l’ordenança a veure què hi diu per documentar-se per aquest 
nou tema que ha generat debat entre els assistents. 

5. Pel que fa als senglars la senyora alcaldessa comenta que es va parlar sobre la necessitat 
d’avisar quan els caçadors fan batuda.
Arran de la pandèmia hi ha molta gent passejant pel bosc i per aquest motiu es va demanar que
les colles informin del dia de cacera. 
Les colles només han de comunicar a la Generalitat. 
S’ha contactat amb les colles que cacen a Campins, fins ara s’ha pogut contactar amb la Colla de
Fogars i s’està pendent de rebre el contacte de la Colla de Sant Celoni i informació dels dies.

Marina Fernández de Mera pregunta si sempre han d’anar en colla o poden anar individual. 
L’alcaldessa contesta que ho desconeix però que estan obligats a senyalitzar. 

El  senyor Bosacoma indica que d’octubre a abril  poden sortir  de manera individual  (dijous i
diumenge)  i  les  batudes  es  poden  fer  qualsevol  dia  però  cal  senyalitzar.  Només  han  de
comunicar-ho als agents rurals.

L’alcaldessa proposa fer un recordatori a la població al principi de temporada per recordar que 
els dijous i diumenge comença la temporada de caça menor.

El senyor Bartolomé indica que seria molt útil que les colles avisin del dia de batuda i es faci 
difusió al whatsapp del poble.
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_____________________________________________________________________

5. Informacions de la comissió de “Canvi Climàtic”
Creació de la comissió del Canvi Climàtic.
S’informa que s’ha començat a treballar en alguns temes relacionats i que és una comissió 
oberta a qui vulgui formar-ne part. 
Montse Boza explica que s’han començat a fer algunes accions i que seria interessant que 
s’afegeixi més gent. 
Laia Ballester explica que el dissabte a la tarda hi ha una ponència sobre les conseqüències del 
canvi climàtic i presentació de la comissió.
La senyora alcaldessa reparteix el fulletó informatiu de la comissió i calendari d’accions 2022.

Senyor Salrach comenta que hi ha un grup de persones del poble a les que els agradaria formar 
una comissió d’energies renovables. 
La senyora alcaldessa comenta que seria molt interessant tenir un pla general relatiu a tot 
l’impacte climàtic del municipi a llarg termini. 
Explica que Campins s’ha adherit al Pacte per les alcaldies per la sostenibilitat i el clima que és 
en l'àmbit europeu. 

_____________________________________________________________________

6. Noves propostes

1- MEMBRES DEL CONSELL 
L’alcaldessa proposa que per ser representant d’una zona es redueixi el temps de padró de 2 
anys a 6 mesos. 

El senyor Bosacoma apunta que no és vinculant estar empadronat atès que hi ha gent que viu al
poble i no està empadronat.
La senyora alcaldessa llegeix aquest punt dels estatuts.
El senyor Bartolomé apunta que no cal estar empadronat.

La senyora alcaldessa apunta que els membres es mirin els estatuts i es facin les aportacions i 
esmenes en el proper consell. 
El  senyor  Reales  creu  que  es  podria  fer  la  delegació  de  vot  per  escrit  i  incorporar-ho  al
reglament. 

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 7

D
LK

N
76

YE
63

6J
LL

C
LG

4R
XA

2R
H

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//c

am
pi

ns
.e

ad
m

in
is

tra
ci

o.
ca

t/ 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 5
 d

e 
8 

mailto:ajuntament@campins.cat


Plaça de la Vila, 8
08472 Campins
T. 938475030
ajuntament@campins.cat
www.campins.cat

4 vots a favor de 6 mesos d’empadronament
6 vots a favor no posar límit.
El proper Consell es presentarà una nova proposta sobre el redactat d’aquest article. 

2- SOROLL 
El  senyor  Fernández  de  Mera  apunta  que  caldria  alguna  acció  per  minimitzar  el  soroll,
especialment del cap de setmana. 
La senyora Margarita Alcaraz indica que també hi ha soroll de vehicles entre setmana. 
Laia apunta que és un tema es va tractar amb SOS Montseny i que no s’ha fet res
Senyor Fernández de Mera diu que no complim el mapa acústic. 

La senyora Boza afegeix que lligat al soroll, s’ha de tenir en compte la velocitat a què s’arriba a la
carretera. 
La senyora alcaldessa indica que aquesta carretera no és competència municipal. 
La senyora Boza indica que és contradictori estar dins de parc i que no es reguli la velocitat igual
que es regula en entrar a Barcelona.

La senyora Fernández de Mera indica que a la  corba davant l’hort  del  rector la  visibilitat  és
escassa. 
El senyor Reales indica que hi ha gent del poble que baixa passeig tres germanes contra direcció.

3- DEIXALLES I VOLUMINOSOS
La senya Marina Fernández de Mera indica que els contenidors estan molt plens, deixalles fora
etc i que cal fer quelcom al respecte. 
La senyora alcaldessa indica que s’estan fent 2 estudis actualment: un estudi conjunt amb els
tres  municipis  que  inclouen  la  ruta  de  recollida  (Montseny  i  Fogars)  i  un altre  estudi  de  la
Diputació de Barcelona.
L’alcaldessa preveu que tindrem resultats a partir de novembre.
Indica que tot i que s’han ampliat contenidors, es troben contenidors buits i deixalles fora. 
La senyora Moré diu que no cal millora el sistema com a altres països que estan més avançats,
indica que a vegades la gent no fa les coses bé perquè li és còmode fer-ho malament. 
La senyora Ballester indica que les persones que ho fan malament han de ser multades, que cal
que es posin càmeres o cartells dissuasius, i que des que no hi ha la tanca les deixalles van avall. 
La senyora alcaldessa indica que es va treure la tanca perquè estava trencada. 
El senyor Bartolomé indica que cal posar la tanca als contenidors a la part de darrere per no
impedir l’accés del ciutadà. 
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L’alcaldessa  explica  també  que no  hi  ha  ordenança  sancionadora  per  les  deixalles  i  que  es
treballarà per fer-la. 
També explica que en el darrer Ple es va fer una modificació de crèdit per poder posar unes
primeres càmeres de manera experimental. 

La senyora Ballester que seria interessant delimitar la zona de voluminosos. 
Las senyora alcaldessa indica que també cal estudiar si l’emplaçament actual de les zones de
contenidors són les adequades.

La senyora Boza indica que com que els restaurants llencen deixalles al mateix lloc que els
ciutadans, això provoca que el cap de setmana hi hagi molt volum de deixalles i caldria separar
les zones de recollida. 

L’alcaldessa indica que és un dels punts a tenir en compte en aquest estudi.
Indica també que com a societat cal anar cap a minimitzar el nombre de residus que es generen.

La senyora Moré pregunta si és un tema econòmic el que vinguin més sovint a la recollida. 
La senyora alcaldessa indica que fa aproximadament fa un any i mig que ha augmentat el cartró
fruit de les compres online. També el fet que no hi passin els drapaires que recollien el cartró. 
També el canvi de mobiliari durant la pandèmia a moltes llars. 

______________________________________________________________________

7. Sistema de comunicació del Consell

La senyora alcaldessa explica que les comunicacions oficials o importants del consell poden 
venir per les adreces, o bé la de l’Ajuntament o bé la de conselldepoble@campins.cat

Per altra banda explica que a la web hi ha un apartat del Consell de Poble on es pengen les 
Actes. 

Explica no hi ha grup de whatsapp i que les comissions que es formin poden anar fent els grups 
de whatsapp que els semblin per tractar aquells temes que es tractin. 
______________________________________________________________________

8. Altres temes a tractar

1- COBERTA DE LA PISTA

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 7

D
LK

N
76

YE
63

6J
LL

C
LG

4R
XA

2R
H

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//c

am
pi

ns
.e

ad
m

in
is

tra
ci

o.
ca

t/ 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 7
 d

e 
8 

mailto:ajuntament@campins.cat
mailto:conselldepoble@campins.cat


Plaça de la Vila, 8
08472 Campins
T. 938475030
ajuntament@campins.cat
www.campins.cat

Senyor Bartolomé pregunta en quin punt es troba el projecte de la pista. 

La senyora alcaldessa explica que atès que ha sortit escollida l’opció A i que aquesta és l’opció en
que els arquitectes estan treballant i explica que el Puosc que tenim atorgat és per 2022-2023.

El senyor Bartolomé indica que al projecte que hi ha a l’expedient 397/2019 es va preveure
aparcament soterrani i que si és així increment el neguit dels veïns, sol·licita aclarir aquest punt. 
Al solar  que ocupa actualment l’aparcament es preveu cobrir-lo amb una estructura de formigó
pesant (deixant a sota un aparcament). El nou forjat a cota del carrer, esdevé el nou espai lúdic i
esportiu. Aquest es cobreix amb una estructura lleugera amb cobertes inclinades.
Pàgina 11 de l’expedient 397/2019
La senyora alcaldessa li respon que se li donarà resposta sobre aquest assumpte.

2 FIBRA ÒPTICA
La senyora alcaldessa informa que l’Ajuntament ja disposa i que és coneixedora que en algunes
zones ja s’ha començat a desplegar la fibra. També que s’espera l’estudi de la Diputació que està
realitzant amb relació a tot el desplegament que seria necessari.
3 HORTS URBANS
El senyor Bosacoma indica que tot lligat a la comissió de canvi climàtic, li semblaria molt 
interessant utilitzar l’aigua que hi ha la bassa per fer horts urbans.
Tots els assistents mostren el seu interès en estudiar més a fons aquesta proposta. 

______________________________________________________________________

9. Precs i preguntes
No n’hi han

I  sense més assumptes  per  tractar,  la  senyora alcaldessa aixeca la  sessió de la  qual  s'estén
aquesta acta que jo com a secretària certifico. 

Vist-i-plau
L'alcaldessa

Maria Inmaculada Font Micola 
Campins, document signat electrònicament al marge. 
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